Mission Prayer Movement: Myanmar and India

December 1, 2025

Living Hope - India

Prayer Points

- 1. Pray for the Christmas evangelistic programs beginning on Dec 1 in different neighborhoods that many may receive Christ.
- 2. For the school admission process, which has begun, to go smoothly.
- 3. For the construction of the evangelist's residence in Fuchkapara to be completed soon.

Praise God for:

- 1. The LCC and WCCM STM teams, whose visit was spiritually enriching.
- 2. The church leaders' meeting in Siliguri, which was fruitful and spiritually uplifting.

Hills Academy - Rose

Prayer Points

- 1. The final exams are ongoing until December 5. Pray for a peaceful end to the academic year for both teachers and students.
- 2. Eight teachers have resigned and will be leaving next year. Pray for the hiring of eight new teachers it is difficult to find qualified candidates.
- 3. Pray for the LDP ministry as a whole, as changes are being planned in the near future.

Beulah Home - Myanmar

- 1. Pray for the children's daily provision due to rising inflation.
- 2. Pray for resettlement for those who are homeless, refugees, or affected by famine in Myanmar.
- 3. Pray for all Beulah children to grow physically and spiritually.
- 4. Pray for peace and justice in Myanmar.

Joce and Place - Myanmar

Updates and Prayer Requests

- 1. The need for relief assistance for IDPs (Internally Displaced People) is worsening due to the junta's increasing airstrikes, artillery attacks, raids, home destruction, and brutal killings including children, pregnant women, and the elderly.
- 2. More than 5 million people are now displaced across Myanmar, with numbers increasing daily. Local resources are limited, and international aid is lacking.

 Pray for safety protection, and provision for those in life threatening.
 - Pray for safety, protection, and provision for those in life-threatening conditions.
- 3. The military continues to capture or kill civilians during raids. In recent days, tens of thousands have fled their villages and towns due to violent attacks and airstrikes in central Myanmar, Chin, Kachin, Kayin, Kayah, and other regions.
- 4. Most displaced families are sheltering wherever they can. Access to medical care and basic necessities is extremely limited.

 A ground worker shared:

 "Soldiers are firing heavy weapons, making it very difficult to find safe places to take cover."
- 5. Civilians remain constantly fearful and alert due to shelling, airstrikes, and drone attacks.
- 6. Travel is unsafe in many areas. The junta imposes threats, abuse, and intrusive security checksAt checkpoints, all passengers must disembark, explain their travel details, show ID cards, and have all bags searched. Men aged 18–35 is especially targeted, often forcibly taken for military recruitment or extorted for money.
- 7. In the Sagaing region, soldiers patrol the town in private and military vehicles, detaining young people on the streets and stopping travelers at checkpoints.
 - "People are being taken every day; the streets are almost empty." Many young people attempt to flee across borders, but hundreds are captured along the way.
 - Pray for God's grace and mercy over those suffering deeply.
- 8. Along the Thai–Myanmar border, tensions remain high due to scam-center operations and junta involvement. At the same time, villages near the border face ongoing displacement due to shelling and attacks.

 Pray for international pressure and effective action.

- 9. Pray for Relief outreach efforts with mission networks in Myanmar and border regions.
- 10. Pray for safety for ground teams conducting relief and gospel.
- 11. Pray for lives to be delivered, protected, and restored by God's love.













宣教代禱運動:緬甸與印度

2025年12月1日

Living Hope - 印度

代禱事項

- 1. 為12月1日開始在不同社區舉行的聖誕佈道活動禱告,求主使多人得著基督。
- 2. 為學校入學申請程序順利進行禱告。
- 3. 為 Fuchkapara 傳道人的住所建設工程早日完工禱告。

感恩事項

- 1. 感謝 LCC 與 WCCM 的短宣隊, 他們的探訪帶來屬靈祝福。
- 2. 感謝在 Siliguri 舉行的教會領袖會議, 會議內容豐富並帶來屬靈提升。

Hills Academy - Rose

代禱事項

1. 期末考試將持續到12月5日。請為老師與學生能在平安中結束本學年禱告。

- 2. 有8位老師辭職並將於明年離開,請為尋找8位新老師禱告。
- 3. 為整個 LDP 事工禱告, 因為近期正在做重要調整。

Beulah Home - 緬甸

代禱事項

- 1. 為孩子們每日所需的供應禱告, 因通貨膨脹而愈發困難。
- 2. 為無家可歸者、難民及受饑荒影響的人禱告。
- 3. 為 Beulah 孩子的身心靈成長禱告。
- 4. 為緬甸的和平與公義禱告。

Ioce and Place - 緬甸

最新狀況與代禱需求

- 1. 因軍政府加劇空襲、砲擊、突襲與燒毀村莊,境內流離失所者需求急劇惡化。
- 2. 目前已有超過500萬人被迫離家。求主保護並供應他們的需要。
- 3. 軍方持續在突襲中抓捕或殺害平民, 許多人逃離家園。
- 4. 多數家庭缺乏醫療與基本生活物資。一位同工分享: 「士兵正在發射重型武器, 我們幾乎找不到安全的地方。」
- 5. 平民因砲擊、空襲與無人機攻擊而長期恐懼。
- 6. 許多地區旅行極不安全,檢查站強制盤查。18-35歲男性尤為目標。
- 7. 在實皆省, 士兵巡邏並抓捕年輕人, 街道幾乎空無一人。
- 8. 泰緬邊境因衝突與流離失所問題而持續緊張。
- 9. 與緬甸境內及邊境宣教網絡合作的救援事工禱告。
- 10. 為前線團隊執行救援與福音事工的安全禱告。
- 11. 祈求靠着神的愛得以被拯救, 保護及恢復原來的生活。

